
 

Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 07.11.2023 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer  

Lise-Lotte 

2. Valg af referent  

Jacob 

3. Godkendelse af dagsorden  

ok 

4. Godkendelse af sidste referat 

Ok – med tilføjelse af sponsornavn 

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Hvalpebrochuren er stadig i proces. 

Ny hvalpekøber – brochure. Der laves de sidste rettelser inden vi 

mangfoldiggør den.  

6. Økonomi ved kassereren  

Der ikke sket ret meget. Vi har fået en status fra Birgit. 

7. Avl og sundhedsudvalget 

Lise-Lotte kontakter Grethe vedr. omplaceringshunde. Se seneste referat. 

Vedr. en adgang til Dogbase til udvalget, så er det bekræftet, at der kun er én 

adgang/bruger.  



8. Udstillingsudvalget 

Der er styr på dommere og transport. Det har været en lidt svær øvelse at 

holde kontakten undervejs i forløbet. Hotellet skal have besked om ankomster 

og mad mv. Der bestilles julefrokost ud fra tilmelding (25+ringpersonale – 28 i 

alt). Der er lavet aftale med sekretær. Det forsøges aftalt at få leveret foder 

fredag aften – koordineret med adgang til lokalet lørdag morgen. Ellers findes 

der muligvis en løsning via Betina. Susanne arrangerer tæpper. Julekalender til 

hunde var en rigtig god fremmødepræmie. Betina køber dem ind til begge 

forestillinger. Jacob tager honning-præmier med og Ulla følger op på øvrige 

præmier til lotteriet. Lodderne koster 25 kr. Jacob vil gerne printe kataloger. 

Klubben har fået nogle gaver fra hhv. WUSB og et billede. Det foreslås, at 

disse effekter sættes på auktion til generalforsamlingen, så de kommer ud og 

leve. Det er svært at placere et egentligt ejerskab på nuværende tidspunkt, og 

de skal ikke pakkes væk i en papkasse. Vi overvejer at sætte en minimumspris 

på. Tages op igen på kommende møde.  

Gitte og John har meddelt at de ikke ønsker at stå for 

Holmegaard/Herlufmagle. Vi har dog fået lov at vende tilbage på et senere 

tidspunkt, for at høre om meldingen stadig gælder.  

Jacob har svært ved at få kontakt med DKK-Ringsted. Forsøger at holde 

kontakten og bede om et svar.   

En udstilling på Bornholm i 2024 blev vendt. Bestyrelsen er ikke egentlig 

afvisende overfor en udstilling på Bornholm – det er dog forbundet med en 

række udfordringer. Eks. antal potentielle hunde, økonomien, tre-dobbelt 

DKK-udstilling i forvejen etc.  

Vi undersøger hvor stor en reel interesse der er for en udstilling – evt. en 

afstemning på facebook.  

Måske kan vi udvide med svenske hunde. Det skal undersøges – bla. skal det 

være den rette dommer.  

Kan evt. kombineres med andre større begivenheder, der evt. finder sted.  

9. Aktivitetsudvalget    

Intet nyt 

 

10.  Klubbens medier  

Der er sendt en rettet artikel til Ane vedr. den nye kontingentopkrævning. 



Jesper har læst korrektur. Der er mange gode takter i det nye blad – det er flot 

sat op. Bestyrelsen holder fast i, at der skal være billeder af vindere (Korthåret 

han/tæve/hvalp/baby, Langhåret han/tæve/hvalp/baby, Veteran, BIM, BIR, 

BIS).  

Jacob har kontakten til Ane vedr. dette.   

Det er Ullas tur til at skrive en leder til næste blad.  

 

11.  Næste møde  

4. december kl. 19. 

 

12. eventuelt     

Intet nyt 

 

 

 

 

 


